
Agent Zukanovica: Nie rozmawiałem z Atalantą

News - ASRoma.pl

We włoskiej prasie pojawiają się dziś pogłoski o tym, że Ervin Zukanovic

może opuścić Rzym już po pół roku. Graczem interesuje się ponoć

Atalanta. Z agentem Bośniaka, Silvano Martiną, skontaktował się portal 

forzaroma.info.

Mówi się o możliwym odejściu Evina Zukanovica z Romy. Graczem

interesuje się Atalanta.

- Nic o tym nie wiem, nie rozmawiałem z Atalantą, a Roma nie informowała mnie o

negocjacjach.

Jest też wiele plotek transferowych na temat Edina Dzeko...

- Edin został powołany na zgrupowanie Romy w Pinzolo, klub by go nie powołał,

gdyby chciał go sprzedać. Dzeko i Zukanovic pożegnali się gdy wyjechali na wakacje

i obydwaj znajdą się za kilka tygodni w Pinzolo.

Dzeko chce zostać w Romie?

- Wykonuje swoją pracę, gdyż ma kontrakt. Czy musi cokolwiek udowadniać? Myślę,

że mówi za niego jego kariera, niezależnie od strzelonych goli i zepsutych okazji.

Wszystko jest spokojnie, dopóki nikt nic nie powie, nie mam żadnych informacji,

jakoby Roma wystawiła go na listę transferową. Mogę potwierdzić, że jest bardzo

spokojny.
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